
Z á p i s 

zo zasadnutia finančnej komisie konaného dňa 13. apríla 2023 

 so začiatkom o 15.00 hod. 

 

 

Prítomní: Ing. Danka Kiráľová, Ing. Eva Balciarová, Hilda Ginisová, Ing. Ján Antal, Jolana 

Macháčková, Roman Moncoľ 

 

Ďalší prítomní: Ing. Katarína Trnavská, Ing. Oľga Maciaková, Ing. Marián Michalík, 

Mgr. Diana Vojenčiaková, Mgr. Igor Daňko, Ing. Alena Tóth Drieňová, Bc. Filip 

Rohárik 
 
Ospravedlnení: Ing. Juraj Remeň, Mária Zdechovanová 

 

Predsedníčka finančnej komisie Ing. Danka Kiráľová privítala prítomných a konštatovala, že 

na rokovaní sú prítomní 6 členovia komisie, čím je zasadnutie uznášaniaschopné.  

Oboznámila prítomných s navrhovaným programom:  

  
1. Plnenie uznesení z predchádzajúceho zasadnutia finančnej komisie 

2. Vyhodnotenie zimnej údržby miestnych komunikácii, finančné zúčtovanie sezóny 2022/2023 

3. Výsledky hospodárenia MsBP a MIS za r. 2022 

4. Výsledky inventarizácie majetku mesta a jeho organizácií za rok 2022, informácia o stave 

pohľadávok a záväzkov za r. 2022 

5. Zásady o hospodárení s majetkom mesta Hnúšťa 

6. Mesačné hodnotenie plnenia rozpočtu TSMH na r. 2023 s porovnaním rozpočtu 

a skutočného plnenia ku koncu predchádzajúceho kalendárneho mesiaca 

7. Štvrťročné hodnotenie plnenia rozpočtu MsKS na r. 2023 s porovnaním rozpočtu 

a skutočného plnenia ku koncu predchádzajúceho kalendárneho štvrťroka 

8. Príprava Dní mesta Hnúšťa, návrhy a schválenie udelení cien mesta 

9. Rôzne 

 

Zároveň navrhla bod 4 a 5 presunúť na ďalšie rokovanie komisie. Takýto návrh bol 

jednohlasne schválený. 

 

K bodu 1 /  

Plnenie uznesení zo zasadnutia finančnej komisie zo dňa 21. 3. 2023 

 

Ing. Kiráľová informovala, že TSMH ani za mesiac marec nekalkulovali správnu réžiu 

do jednotkových cien konkrétnych služieb, bude to s TSMH ešte osobne konzultovať. Po 

konzultácii s MsKS sa vyúčtovanie služieb bude predkladať v štvrťročných intervaloch. 

Rokovania ohľadom žiadosti spoločnosti YURA o zníženie nájmu ešte prebiehajú. 

Ing. Trnavská informovala o konzultácii spôsobu účtovania rekultivácie skládky 

s audítorom mesta, pričom informácie získala aj z iných zdrojov – od miest a podnikateľských 

subjektov prevádzkujúcich skládky TKO a ekonómov príspevkových organizácií. Nakoľko sa 

názory na spôsob účtovania rôznia, vysporiadanie zostatkov syntetických účtov bude 

dohodnuté pri audite účtovnej závierky mesta za rok 2022.  

 

Finančná komisia berie na vedomie informáciu o plnení uznesení z predchádzajúceho 

zasadnutia finančnej komisie. 
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K bodu 2 /  

Vyhodnotenie zimnej údržby miestnych komunikácii, finančné zúčtovanie sezóny 

2022/2023 

 

Mgr. Daňko informoval o predložených materiáloch o vykonanej zimnej údržbe 

miestnych komunikácií s porovnaním údajov z predchádzajúcich rokov. Oproti 

predchádzajúcim obdobiam bola dosiahnutá úspora, čo ovplyvnila najmä nižšia intenzita 

snehových zrážok, na druhej strane však vyššie ceny pohonných hmôt, posypového materiálu 

a ceny práce tieto náklady navyšovali. Vyššia efektivita by bola zabezpečená v prípade 

obstarania techniky s posypovým mechanizmom, ktoré riaditeľ TS navrhuje obstarať z tržieb 

z predaja dvoch nevyužiteľných buldozérov zo skládky TKO.  

Ing. Antal ocenil podrobne vypracovanú a prehľadnú analýzu zimnej údržby 

komunikácií a sprehľadnenie hospodárenia TSMH. 

Ing. Kiráľová tiež konštatovala, že vyhodnotenie zimnej údržby bolo prehľadne 

spracované a porovnané s údajmi z predchádzajúcich rokov. 

Ing. Trnavská požiadala o informáciu, v čom spočíva rozdiel medzi vyúčtovaním zimnej 

údržby za mesiace 1-3/2023 a vyúčtovaním transferov TS na údržbu miestnych komunikácií 

za tieto mesiace v celkovej výške 4 263 €. Tento rozdiel bude zo strany TSMH zdôvodnený 

do najbližšieho zasadnutia MsZ.   

 

Finančná komisia berie na vedomie vyhodnotenie zimnej údržby miestnych komunikácii 

v sezóne 2022/2023 a žiada riaditeľa TSMH o zdôvodnenie rozdielu vo vyúčtovaní zimnej 

údržby a vyúčtovaní transferov na údržbu komunikácií za obdobie 1-3/2023.  

 

K bodu 3 /  

Výsledky hospodárenia MsBP a MIS za r. 2022 

 

Ing. Michalík informoval, že na hospodárenie MsBP v r. 2022 mali negatívny vplyv 

najmä nepredvídateľné výdavky na opravy majetku a neúmerný rast cien energií, kde pri 

elektrickej energii vzrástla cena za MWh za 80 € na 450 €. Vyššie boli aj náklady na 

vymáhanie pohľadávok, pričom ostatné výnosy zaznamenali pokles. Na strane výnosov došlo 

aj k poklesu príjmov z nájmu bytovky v Klenovci z dôvodu zmeny vlastníka a zmluvného 

vzťahu na užívanie bytovky. Tento pokles výnosov a rast nákladov spôsobil prehĺbenie straty 

na 35 412 €. Všetky záväzky však zatiaľ hradia včas. 

H. Ginisová požiadala riaditeľa MsBP o poskytnutie informácie o opatreniach na 

zamedzenie ďalšieho prehlbovania straty.  

Ing. Kiráľová upozornila, že strata za r. 2022 nielenže bola vyššia ako v r. 2021, ale aj 

vyššia ako plánovaná a zároveň vyššia ako odpisy majetku. Preto požiadala riaditeľa MsBP, 

aby prijal opatrenia na zamedzenie vykazovania záporného vlastného imania spoločnosti, 

ktoré predloží mestu do 30. 6. 2023, prípadne navrhne neskorší termín z objektívnych 

dôvodov.  

Ing. Maciaková navrhla účtovne vysporiadať, doodpisovať a vyradiť majetok, ktorý je 

nepoužiteľný – najmä staré rozvody tepla.  

Ing. Maciaková zároveň informovala o hospodárení MIS za r. 2022, kde tiež došlo 

k prehĺbeniu straty z dôvodu rastu nákladov a nevyhnutných udržiavacích prác 

v priemyselnom parku pre splnenie bezpečnostných noriem. Na otázku Ing. Antala ohľadom 

výsledkov rokovaní o výške nájmu so spoločnosťou YURA odpovedala, že rokovania stále 

prebiehajú. Na otázku J. Macháčkovej ohľadom záväzkov spoločnosti BioCON odpovedala, 

že táto spoločnosť nemá záväzky voči MIS Hnúšťa. 
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Ing. Kiráľová informovala, že záväzky MIS po splatnosti sú najmä v súvislosti 

s nájmom voči mestu Hnúšťa a sú menej ako rok po splatnosti.  

 

Finančná komisia berie na vedomie výsledky hospodárenia MsBP a MIS za rok 2022. Pritom 

žiada riaditeľa MsBP na prijatie opatrení na zamedzenie vykazovania záporného vlastného 

imania spoločnosti do 30. 6. 2023. 

 

K bodu 4 /  

Mesačné hodnotenie plnenia rozpočtu TSMH na r. 2023 s porovnaním rozpočtu 

a skutočného plnenia ku koncu predchádzajúceho kalendárneho mesiaca 

 

Mgr. Daňko informoval, že na zabezpečenie efektívneho využitia motorových vozidiel 

plánujú obstarať GPS systém na 9 vozidiel s cenou montáže 119 €/ ks a mesačným poplatkom 

8,50 €/ ks. Uvažovali nad zberom TKO na IBV raz za 2 týždne, čo by však vzhľadom na 

kapacitu zberového vozidla bolo nepostačujúce. K príprave kúpaliska na letnú sezónu 

informoval, že predpokladaná cena čistiacich filtrov je cca 5 000 €, zároveň plánujú obstarať 

tieniace plachty, zaskliť rozbité okná a vymaľovať priestory sociálnych zariadení. 

Ing. Kiráľová upozornila opakovane, že výkon správy v jednotlivých činnostiach 

a prevádzku motorového vozidla je potrebné zahrnúť do ceny služieb.  

R. Moncoľ zdôraznil, že jednotkové ceny služieb musia obsahovať všetky nákladové 

položky a tiež žiada TSMH o ich doplnenie. 

J. Macháčková navrhla zvýhodniť obyvateľov, ktorí zabezpečujú vyššiu separáciu 

odpadu v rodinných domoch v porovnaní s bytovkami. 

 

Finančná komisia berie na vedomie hodnotenie plnenia rozpočtu TSMH za mesiac 3/2023. 

Pritom žiada riaditeľa TSMH o vykazovanie rozpisu nákladov správnej réžie do jednotkových 

kalkulácií na konkrétne činnosti. 

 

K bodu 5 /  

Štvrťročné hodnotenie plnenia rozpočtu MsKS na r. 2023 s porovnaním rozpočtu 

a skutočného plnenia ku koncu predchádzajúceho kalendárneho štvrťroka 

 

Mgr. Vojenčiaková informovala o predloženej správe hospodárenia za 1. štvrťrok 2023. 

Zdôraznila, že plnenie príjmov je vyššie ako plánované, ale z dôvodu rastu cien energií bola aj 

napriek úsporným opatreniam za sledované obdobie vykázaná strata vo výške 4 500 €, čo je 

približne výška krátenia rozpočtu zo strany mesta z dôvodu úsporných opatrení. Preto bude 

MsKS pravdepodobne žiadať mesto o dofinancovanie rozpočtu na r. 2023. 

Ing. Kiráľová konštatovala, že spracovanie správy bolo prehľadné, podrobné 

a obsahovalo všetky potrebné informácie. Následne bude hospodárenie prehodnotené aj 

k 30.6.2023. 

Bc. Rohárik ocenil spracovanie správy po odbornej aj obsahovej stránke. 

 

 Finančná komisia berie na vedomie hodnotenie plnenia rozpočtu MsKS za 1. štvrťrok 2023. 

 

K bodu 6 /  

Príprava Dní mesta Hnúšťa, návrhy a schválenie udelení cien mesta 

 

Členovia komisie po vzájomnej diskusii navrhli ocenenie pre MUDr. V. Šemetkovú za 

dlhoročnú prácu pri poskytovaní zdravotnej starostlivosti, J. Piliarikovi za dlhoročnú 

kultúrno-osvetovú činnosť pri príležitosti 70. výročia zakladania osvetových stredísk 
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a životného jubilea a zároveň kolektívnu cenu pre ŽSS Skaliny. 

 

Finančná komisia odporúča mestskému zastupiteľstvu udeliť ocenenia pri príležitosti Dní 

mesta 2023 MUDr. V. Šemetkovej, J. Piliarikovi a ŽSS Skaliny. 

 

K bodu 7 /  

Rôzne – Doplnok č. 6 k VZN č. 146/2019 

 

Ing. Kiráľová informovala o zverejnenom návrhu Doplnku č. 6 k VZN č. 146/2019 

o určení výšky finančných prostriedkov na čiastočnú úhradu nákladov v školách a ŠZ na 

základe predloženej dôvodovej správy v súvislosti s legislatívnou úpravou k opätovnému 

zavedeniu dotácie na stravovanie s účinnosťou od 1.5.2023 a zvýšením poplatkov v školách 

a školských zariadeniach s účinnosťou od 1. 9. 2023. Zároveň navrhla takto predložený návrh 

schváliť. Ostatní členovia komisie nevzniesli voči tomuto návrhu žiadne pripomienky. 

 

Finančná komisia berie na vedomie návrh Doplnku č. 6 k VZN mesta Hnúšťa č. 146/2019. 

Zároveň odporúča mestskému zastupiteľstvu schváliť takto predložený návrh. 

  

 

Ing. Kiráľová po prerokovaní uvedených bodov programu ukončila o 16:30 hod. rokovanie 

finančnej komisie.  

 

 

V Hnúšti dňa 14. 4. 2023 

Zapísala: Ing. Katarína Trnavská       

 

 

 

 

 

 

Ing. Danka Kiráľová 

       predsedníčka finančnej komisie 
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U z n e s e n i e          č. 3/2023 
zo zasadnutia finančnej komisie konaného dňa 13. 4. 2023 

 

Finančná komisia 

 

a/ berie na vedomie  

- informáciu o plnení uznesení z predchádzajúceho zasadnutia finančnej komisie 

- vyhodnotenie zimnej údržby miestnych komunikácii v sezóne 2022/2023    

- výsledky hospodárenia MsBP a MIS za rok 2022  

- hodnotenie plnenia rozpočtu TSMH za mesiac 3/2023 

- hodnotenie plnenia rozpočtu MsKS za 1. štvrťrok 2023 

- návrh Doplnku č. 6 k VZN mesta Hnúšťa č. 146/2019 

 

b/ odporúča mestskému zastupiteľstvu 

- udeliť ocenenia pri príležitosti Dní mesta 2023 MUDr. V. Šemetkovej, J. Piliarikovi 

a ŽSS Skaliny 

- schváliť zverejnený návrh Doplnku č. 6 k VZN mesta Hnúšťa č. 146/2019 

 

c/ žiada 

- riaditeľa Technických služieb mesta Hnúšťa 

- o zdôvodnenie rozdielu vo vyúčtovaní zimnej údržby a vyúčtovaní transferov na údržbu 

komunikácií za obdobie 1-3/2023 

- o vykazovanie rozpisu nákladov správnej réžie do jednotkových kalkulácií na 

konkrétne činnosti 

 

- riaditeľa Mestského bytového podniku Hnúšťa, s.r.o. 

- prijať opatrenia na zamedzenie vykazovania záporného vlastného imania spoločnosti 

do 30. 6. 2023 

 

 
 

V Hnúšti 14. 4. 2023  

 

 

 

 

 

        Ing. Danka Kiráľová 

          predsedníčka finančnej komisie 


